



DEUTSCHER
WIRTSCHAFTS
VERBAND

ԳԵՐՄԱՆԱԿԱՆ
ՏՆՏԵՍԱԿԱՆ
ՄԻԱԿՈՐՈՒՄ

GERMAN
BUSINESS
ASSOCIATION

Marshal Baghramyan Str. 18
0019 Yerevan | Armenia
+374 77 660 351
info@dwv.am
<https://www.dwv.am>
Mo-Fr. 10:00-18:00 GMT+4

For English and Armenian please scroll down

Liebe DWV Mitglieder, Partner und Freunde!

Unser Mitgefühl gilt den Menschen, die von diesem unvorhersehbaren Ereignis unmittelbar betroffen sind. Wir schätzen die Arbeit der Fachkräfte aus dem Gesundheitswesen, der lokalen Gemeinden und Regierungen weltweit, die an vorderster Front daran arbeiten, das Coronavirus in Grenzen zu halten.

Bitte seien Sie versichert, dass wir die COVID-19-Situation rund um die Uhr aufmerksam mitverfolgen und Vorsichtsmaßnahmen eingeleitet haben, um die Gesundheit des DWV Teams, der Mitglieder, Partner & Freunde, soweit von unserer Seite möglich zu sichern. Das DWV Team arbeitet seit Montag den 16.3. 2020 im Homeoffice Modus.

Derzeit sind alle DWV Veranstaltungen, Delegationsreisen, B2B-Tours, Infoevents, etc. ON HOLD. Sobald es die Situation zulässt werden wir die normalen und regelmäßigen DWV Aktivitäten wieder aufnehmen. Wir arbeiten an einem Online Service in dem Info und evtl. Webinars angeboten werden.

Außerdem planen wir einen wöchentlichen Newsletter, der über die aktuelle wirtschaftliche Situation speziell in Deutschland und der Deutsch–Armenischen Wirtschaftsbeziehungen berichtet.

Für Fragen und Anregungen stehen wir gerne zur [Verfügung; info@dwv.am](mailto:info@dwv.am)

*Wir wünschen allen in diesen schwierigen Zeiten vor allem Gesundheit und Mut die Krise zu überstehen!
Es kommen wieder besser Zeiten!*

DWV Vorstand, Beirat & Geschäftsführung

Հարգելի DWV անդամներ և գործընկերներ,

Մեր աջակցությունն ենք հայտնում բոլոր նրանց, ովքեր տուժել են այս անսպասելի զարգացումներից: Բարձր ենք գնահատում բժշկական համակարգի, տեղական իշխանությունների և կառավարությունների աշխատանքը ամբողջ աշխարհում, որոնք օրնիքուն աշխատում են կորոնավիրուսի տարածումը կանխելու համար:

Կարող եք վստահ լինել, որ ուշադիր հետևում ենք COVID-2019-ի շուրջ ստեղծված իրավիճակին, և մեր հերթին ձեռնարկել ենք կանխարգելիչ միջոցառումներ՝ հնարավորինս ապահովելու DWV անձնակազմի, անդամների, գործընկերների առողջությունը պահպանելու համար: Տեղեկացնում ենք, որ DWV անձնակազմը երկուշաբթի՝ 16.03.2020թ. սկսած աշխատում է տանից:



DEUTSCHER
WIRTSCHAFTS
VERBAND

ԳԵՐՄԱՆԱԿԱՆ
ՏՆՏԵՍԱԿԱՆ
ՄԻԱՎՈՐՈՒՄ

GERMAN
BUSINESS
ASSOCIATION

Marshal Baghramyan Str. 18

0019 Yerevan | Armenia

+374 77 660 351

info@dwv.am

<https://www.dwv.am>

Mo-Fr. 10:00-18:00 GMT+4

Այս պահին DWV-ի կողմից կազմակերպվող բոլոր պատվիրակությունների այցերը, B2B-տուրերը, տեղեկատվական և այլ բնույթի միջոցառումները դադարեցված են: Երբ իրավիճակը կարգավորվի, մենք կվերադառնանք DWV բնականոն գործունեությանը: Ներկայումս աշխատում ենք հեռահար համակարգով, որի միջոցով տեղեկատվություն և, հնարավոր է, վերինարներ կառաջարկենք:

Բացի այդ ծրագրում ենք նաև թողարկել տեղեկագրեր՝ գերմանական տնտեսությունում տիրող վիճակի և հայ-գերմանական տնտեսական զարգացումների մասին:

Հարցերի և առաջարկությունների դեպքում խնդրում ենք կապվել մեզ հետ՝ info@dwv.am

Մաղթում ենք բոլորին այս դժվար պահին ամենից առաջ առողջություն և կամքի ուժ՝ դժվարությունների հաղթահարման համար:

DWV խորհուրդ, Beirat և տնօրինություն

Dear DWV Members, Partners and Friends!

We express our sympathy to the people who are directly affected by this unpredictable situation. We value the work of healthcare professionals, local communities and governments around the world who are at the forefront of keeping the coronavirus within limits.

Please be assured that we have been closely monitoring the COVID-19 situation and have taken precautionary measures to ensure the health of the DWV team, members, partners & friends as far as possible. The DWV team has been working since 16.3. 2020 in home office mode.

All DWV events, delegation trips, B2B tours, information events, etc. are currently ON HOLD. As soon as the situation permits, we will resume normal and regular DWV activities. We are working online offering information and possibly webinars.

For questions and suggestions please write to info@dwv.am e-mail address.

We wish everyone above all health and courage to survive the crisis in these difficult times! Better times are coming again!

DWV Board, Beirat & Managing Staff